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تولید روزانه ۱۶۱۳ تن ورق گالوانیزه توسط 
شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری

اصفهان_راعی: با تلاش کارکنان شــرکت 
ورق خودرو چهارمحال و بختیاری رکورد تولید 
روزانه این شرکت در تاریخ ۱۶ خردادماه به 

۱۶۱۳ تن ورق افزایش یافت.
با تلاش کارکنان شــرکت ورق خــودرو چهارمحال 
و بختیــاری رکورد تولید روزانه این شــرکت در تاریخ 

۱۶خردادماه به ۱۶۱۳ تن ورق افزایش یافت.
نوید ایزدی مدیر ارشد این کارخانه ضمن اعلام این خبر 

خاطرنشان کرد: شرکت ورق خودرو با تمام توان می کوشد هرچه سریع تر به تولید نامی خود یعنی 
تولید ۴۰۰ هزار تن انواع محصولات کیفی گالوانیزه در سال برسد.

وی با بیان اینکه شرکت ورق خودرو از تکنولوژی روز دنیا و جدیدترین استانداردهای بین المللی 
برخوردار است افزود: این شرکت تنها تولیدکننده محصولات گالوانیزه ویژه استفاده در صنعت 
خودروســازی کشور است و خودکفایی صنایع خودروسازی کشور در حوزه ورق حاصل تولید 
محصولات کیفی در این شرکت است. وی رکورد قبلی تولید روزانه این شرکت را مربوط به 

چهاردهم بهمن سال ۱۴۰۱ و به میزان ۱۶۰۳ تن اعلام کرد.
در این زمینه فردین علیمیرزایی مدیر بهره برداری شرکت ورق خودرو نیز از تلاش های بی دریغ 

کارکنان شرکت در راستای تعالی سازمانی و کسب موفقیت های پی درپی قدردانی کرد.

نهمین »شنبه جهادی« شهرداری گرگان؛
عملیات توسعه مرکز ترک اعتیاد ماده ۱۶ آغاز شد

با حضور مسئولان استانی و شهری، عملیات اجرایی توسعه مرکز ترک اعتیاد 
ماده ۱۶ توسکستان آغاز شد.با توجه به محدودیت مرکز فعلی ترک اعتیاد 
در محور توسکستان، به همت شهرداری گرگان، بهزیستی، دستگاه قضایی، 
ستاد مبارزه با مواد مخدر، شورای اسلامی شهر و با حمایت شرکت خدمات 
اینترنتی »های وب«، عملیات توسعه مرکز ترک اعتیاد )ماده ۱۶( آغاز شده 

است.
 این پروژه با همکاری شهرداری گرگان و هزینه بخش خصوصی )شرکت های وب( انجام 
می شود. شهردار گرگان در جریان بازدید میدانی از این پروژه گفت: زحمات یکساله مجموعه 
مدیران استانی نتیجه بخش بود و این مرکز در عرصه ای به مساحت ۱۶۰۰ متر مربع در حال 
احداث اســت.به گفته سید محمدرضا سیدالنگی، با راه اندازی این مرکز ظرفیت نگهداری از 
معتادین متجاهر ۳ برابر افزایش خواهد یافت.سیدالنگی زمان بهره برداری از این پروژه را ایام 
دهه فجر امسال اعلام کرد. نایب رئیس شورای اسلامی شهر نیز گفت: شهرداری و شورای 
اسلامی شهر در راستای مسئولیت مدنی و اجتماعی خود با استفاده از ظرفیت های استانی و 
شهرستانی دست به اقدامی زدند که بخشی از دغدغه های اجتماعی مردم را کاهش می دهد.

ابوالفضل تجری افزود: مجموعه استان با حمایت استاندار محترم برای احداث این مرکز دست به 
دست هم دادند و امیدوارم سایر دستگاه های مرتبط نیز همکاری شایسته ای در توسعه این پایگاه 
داشته باشند.رئیس کمیته اجتماعی شورای اسلامی شهر گرگان نیز بیان کرد: به همت استاندار، 
دادستانی، شهردار، اعضای شورای شهر و شرکت های وب، وعده ای که حدود 7 ماه پیش در 
شورا داده بودیم تحقق یافت.به گفته حجت مقسم، با اجرای فاز اول این پروژه ظرفیت مرکز از 
نگهداری ۱۰۰ نفر به ۴۰۰نفر افزایش می یابد و با اجرای فاز دوم ظرفیت آموزش و اشتغال بهبود 
یافتگان فراهم خواهد شد.دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر استان گلستان نیز در جریان این بازدید 
گفت: مرکز ماده ۱۶ یک مرکز حیاتی ترمیم ویترین اجتماعی و ارتقای امنیت اجتماعی است و 
در آن ساماندهی و صیانت از معتادان متجاهر پرخطر انجام می شود.مهدی طالبی تصریح کرد: ما 
در استان متأسفانه یک عقب ماندگی تاریخی داشتیم و در مقابل آمار دوهزار نفره معتادان متجاهر 
تنها ظرفیت نگهداری ۱۰۰ را داشتیم که با اقدام جهادی مجموعه دستگاه های مختلف و حمایت 
استاندار و تلاش شورای اسلامی شهر، شهرداری و دستگاه قضایی، به ویژه شرکت »های وب« 

ظرفیت این مرکز ۴ برابر خواهد شد.

حمایت بنیاد ۱۵ خرداد از سه قلوهای ایوانی
ایلام- خبرنگار امروز- مدیر کل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( ایلام 
گفت: بنیاد ۱۵ خرداد این ستاد در راستای حمایت از جوانی و افزایش جمعیت 

از خانواده های سه قلوی و بیشتر حمایت می کند.
محمــد زارع با حضور در منزل خانواده ســه قلو ایوانی، اظهار کرد: بنیــاد ۱۵ خرداد در گام 
دوم فعالیت های خود، دو موضوع محوری جمعیت و ســلامت را سرلوحه کار خود قرار داده و 
کارویژه های متعددی را دست اجرا دارد که مهمترین آن حمایت از فرزندآوری است.وی افزود: 
طرح ملی حمایت از خانواده های دارای فرزند چندقلو آغاز شده و با یاری خداوند، امروز این بسته 
حمایتی که مشتمل بر کارت هدیه به مادر به تعداد فرزندان، اهدای بسته لبخندمادری به ازای 
هر یک از فرزندان، تامین پوشــک فرزندان به مدت شش ماه، برای یک خانواده دارای فرزند 
سه قلو است  که تقدیم می شود.مدیرکل ستاد اجرایی ایلام با بیان اینکه حمایت از خانواده های 
سه قلو و بیشتر با جدیت در دستور کار بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی است، خاطرنشان کرد: با تمام 
توان در راستای خدمت به مردم استان پای کار هستیم.زارع با بیان اینکه مردم شهرستان ایوان 
دارای فرهنگ غنی و مردمدار هستند تصریح کرد: فرصت خدمت به مردم این منطقه را غنیمت 

میشماریم و هرآنچه در توان داشته باشیم دریغ نخواهیم کرد.

 دشمن با بهره گیری از فناوری ها 
به مهندسی افکار می پردازد

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی ضمن تاکید بر برگزاری دوره های سواد 
رسانه ای گفت: دشمن در فضای مجازی از انواع ترفندها و فناوری ها برای 
مهندســی ذهن؛ گمراهی و تحریف واقعیت استفاده می کند لذا آمادگی در 

عرصه جنگ نرم در فضای مجازی برای مقابله با آن حائز اهمیت است.
سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، ضمن اشاره به بیانات مقام 
معظم رهبری در خصوص ضرورت و اهمیت مهارت سواد رسانه و فضای مجازی، گفت: رهبر 
معظم انقلاب در خصوص اهمیت فضای مجازی و سواد رسانه فرمودند: قوی شدن در فضای 
مجازی برای کشور حیاتی است و قوی شدن کشور جزو هدف های ما است. امروز در همه دنیا 
فضای مجازی حاکم بر زندگی انسانها است ؛ لذا سواد رسانه از ضروریات امروز جامعه و از همه 
مهمتر اهالی رسانه و اهل قلم است .وی در همین راستا بر همیت طرح سلسله نشست های 
سواد رسانه در جامعه نیز تاکید کرد و گفت: توسعه دانش و سواد رسانه و فرهنگ سازی در استفاده 
از فضای مجازی، باید در بستر سالم و با رعایت و تحقّق استانداردهای لازم صورت گیرد. جابری 
انصاری فراگیری مهارت ها و سواد رسانه ای را برای بالا بردن سطح آگاهی جامعه الزامی دانست 
و تصریح کرد:از آنجا که امروز سنگر اصلی تبین و تبلیغ،عرصه فضای مجازی است، رسانه ها باید 
علاوه بر درایت و همدلی ، به مهارت ها و فنون سواد رسانه ای مجهز شوند تا حضوری فعال و 
تاثیرگذار در این فضا داشته باشند.دبیر شورای فرهنگ عمومی ضمن تبیین دستاوردهای دولت 
سیزدهم توسط کاربران فضای مجازی و رسانه تاکید کرد: امروزه با توجه به گسترش امکانات 
فضای مجازی و تبعات مثبت و منفی آن، باید از ظرفیت های این فضا در جهت جهاد تبیین 
به منظور مقابله با توطئه دشمن بهره برد. جهاد تبیین در فضای مجازی یک جریان جهادی و 
انقلابی اصیل برای ابهام زدایی از شبهات، اخبار جعلی و تحریف در سطح جامعه است.امدیر کل 
فرهنگ وارشاد اسلامی استان البرز در پایان تصریح کرد : با توجه به دغدغه مندی و لزوم آگاهی 
رساندن به متولیان امر رسانه و خبرنگاران سلسله نشست های تخصصی » سواد رسانه ای و 
فضای مجازی » در اوایل تیرماه سال جاری با حضور اساتید برجسته در اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان البرز برگزار می شود.

اخبار کوتاه 

کرمانشــاه - الهه فرهادی: مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه 
گفت: با طرح هایی که اجرا شــده و یا 
در دست اجراســت، مشکل تنش آبی 
تابستان شهر کرمانشاه بعد از چند دهه 

مرتفع خواهد شد.
رضا داوودی، با اشاره به آغاز فصل گرما و شرایط 
تامین آب شهر کرمانشاه، گفت: طرح های مختلفی 
در نواحی شــمال، جنوب، شــرق و غرب شــهر 

کرمانشاه اجرا شــده و یا در دست اجرا است که به رفع تنش آبی چند دهه ای 
شهر کرمانشاه کمک می کند. وی افزود: در مناطق جنوب و جنوب غربی شهر 
کرمانشاه خطوط انتقال آبی عمدتا بین مخازن اجرا شده که باعث می شود بعد از 
حدود ۵۰ سال مشکل افت فشار و قطعی آب مردم مناطق قدیمی شهر کرمانشاه 

که جمعیتی بالغ بر ۲۰۰ هزار نفر را در برمی گیرد، برای همیشه مرتفع شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با بیان اینکه در بخش شمال 
شهر نیز با وارد مدار کردن چند حلقه چاه و همچنین در دست اقدام بودن استفاده 
از چاه های دیگر مشکلی برای تامین آب نخواهیم داشت، یادآور شد: برای شرق 
شهر نیز خطوط انتقال آب در دست اجرا است که البته نیازمند تامین مالی) نزدیک 
به ۲۰۰ میلیارد تومان( برای تکمیل آن هستیم که با بهره برداری از این خطوط 

مشکل مناطق شرقی شهر نیز حل خواهد شد.

داوودی اضافه کرد: این خطوط شامل انتقال آب 
از چاه های ده پهن به شرق شهر کرمانشاه است. 
همچنین برای بلندمدت برنامه داریم از دشــت 
بیستون نیز تامین آب داشته باشیم که کار جانمایی 
چاه ها در این منطقه نیز در دست اقدام است و البته 
برای اجرای آن و حفر چاه ها نیازمند تامین اعتبار 
هســتیم.وی افزود: در گذشــته برای تامین آب 
مناطق غربی شهر کرمانشاه مقداری از آب شرق 
برداشت می شد که اکنون با حل مشکل مناطق 
غربی با اجرای خطوط انتقال آب، دیگری نیازی به این برداشــت نیست و از 
همین رو مشکل تامین آب چندانی نیز برای شرق شهر کرمانشاه نخواهیم داشت.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه خاطرنشان کرد: هم اکنون 
آب سد گاوشان نیز در مدار بهره برداری است که به تقویت منابع تامین آب شهر 
کرمانشاه کمک بسزایی می کند.داوودی با بیان اینکه زمانی در برخی از نقاط شهر 
کرمانشاه تا ۱۴ ساعت در روز هم قطع آب و افت فشار داشتیم، ابراز امیدواری کرد 
با اجرای این طرح ها در تابستان امسال این مشکلات برای همیشه حل شود.وی 
تاکید کرد: اگرچه طرح های مناسبی برای رفع تنش آبی کرمانشاه اجرا شده، اما 
همچنان همراهی و صرفه جویی مردم برای مدیریت مصرف آب ضروری است، 
زیرا در هر صورت در سراسر کشور و از جمله کرمانشاه با کاهش نزولات جوی 

مواجهیم و نیاز است منابع آبی که در اختیار داریم، مدیریت شود.  

شورای فرهنگ عمومی استان خوزستان 
در دفتر امام جمعه اهواز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان، حجت الاسلام والمسلمین رضا 
کلاه کج صبح یکشنبه بیســت و یکم خرداد در 
هشتاد و سومین جلسه شورای فرهنگ عمومی 
خوزستان اظهار کرد: اولویت ها و جهت گیری های 
اصلی شورای فرهنگ عمومی در سال ۱۴۰۲ است.
وی افــزود: دومین دســتور کار برگزاری کنگره 

استانی و بین المللی بزرگداشت حضرت آیت الله جزایری زعیم حوزه های علمیه 
در اســتان است که در دو بخش اجرا می شود که یکی در خوزستان و بخش 

بین المللی آن هم در استان قم با حضور علما در پایان سال برگزار می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان و دبیر شورای فرهنگ عمومی 
استان یادآور شد: دستور کار سوم جوانی جمعیت است که مورد تأکید مقام معظم 

رهبری است.
حجت  الاسلام والمسلمین کلاه کج گفت: اولویت های امسال شورای فرهنگ 
عمومی خوزستان که براساس منویات رهبر معظم انقلاب و نیازهای فرهنگی 
جامعه در راستای تحقق هدف عبور از مرحله دولت اسلامی و جامعه اسلامی 

اولویت های امسال در قالب پنج موضوع در کشور مصوب کرده است.
وی ادامه داد: این موضوعات فرهنگ کار و تولید ، پایداری خانواده و زیســت 

عفیفانه، انسجام اجتماعی و اعتماد به نفس ملی، 
پرهیز از اســراف و تجمل و افزایش سرانه تولید 
و مصــرف فرهنگی بهینه هســتند که به همه 

شهرستان ها ارسال شده است.
حجت الاسلام والمسلمین کلاه کج بیان کرد: 
طبق نامه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به عنوان 
دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی کشور توقع می 
رود که شورای فرهنگ عمومی استان هم متناسب 
با اولویت ها و شرایط بومی که دارد پیش بینی های 
لازم را برای ارتقای شاخص ها انجام  و برنامه ریزی کامل و جامع را در دستور 

کار قرار دهد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان و دبیر شورای فرهنگ عمومی 
استان افزود: درسال گذشته و شرایط فرهنگ عمومی خوزستان به لحاظ تعداد 

جلسات و مصوبات جز سه استان برتر کشور شناخته شد.
او گفت: در روز میلاد امام رضا علیه السلام اختتامیه جشنواره بین المللی امام 
رضا علیه السلام برگزار و جشنواره شعر عربی رضوی بین المللی در خوزستان 

برگز در بین ۱۶ جشنواره برگزار شده بهترین جشنواره شناخته شد.
حجت الاسلام والمسلمین کلاه کج با بیان این که  در این جشنواره از ۱۱ کشور 
دنیا شعر به دبیرخانه جشنواره واصل شد، افزود: در سوم تیرماه هم جشنواره ملی 

»ذکر« با موضوع نماز با حضور ۱۳ استان در شوشتر برگزار می شود.

رفع تنش آبی 50 ساله شهر کرمانشاه در تابستان امسال
مدیرعامل آبفا استان کرمانشاه خبرداد:

شورای فرهنگ عمومی استان خوزستان برگزار شد
در دفتر امام جمعه اهواز؛

اصفهان -بهمن راعی: روز جهانی محیط زیست 
به عنــوان یک رویداد ســالانه در تاریخ ۵ ژوئن 
گرامی داشته می شــود. هدف اصلی از این اقدام 
آگاهی بخشــی به جامعه جهانی در مورد مسائل 
محیط زیستی و نقش ما در حفاظت از پایداری آن 
است. این روز در سال ۱۹۷۲ توسط سازمان ملل 
متحد به منظور ترویج همکاری جهانی در حفاظت از 

محیط زیست جهانی تعیین شد.
بهنام کاویانی، رئیس واحد محیط زیســت فولاد مبارکه، در 
این بــاره گفت: روز جهانی محیط زیســت در ۵ ژوئن ۲۰۲۳ 
بــر راه حل هایی بــرای آلودگی پلاســتیکی تحت کمپین 
BeatPlasticPollution تمرکز دارد. ســالانه بیش از 
۴۰۰ میلیون تن پلاستیک تولید می شود که نیمی از آن فقط 
برای یک بار استفاده طراحی شــده است. از این مقدار کمتر 
از ۱۰ درصد بازیافت می شــود و تخمین زده می شــود ۱9 تا 
۲۳میلیون تن به دریاچه ها، رودخانه ها و دریاها می رسد. آنچه 
کمتر شــناخته شده است این است که میکروپلاستیک ها به 
غذاهایی که می خوریم، آبی که می نوشــیم و حتی هوایی که 

تنفس می کنیم راه پیدا می کنند. 
بســیاری از محصولات پلاســتیکی حاوی مواد افزودنی 
خطرناکی هستند که ممکن است سلامتی ما را تهدید کند. در 
این خصوص، آنچه در حال حاضر بیش از همه موردنیاز است، 

افزایش و تسریع اقدامات دولت ها، شرکت ها و سایر ذی نفعان 
برای حل این بحران است.

 سرمایه گذاری یک میلیارد دلاری فولاد مبارکه 
در حوزه محیط زیست

به گفته رئیس واحد محیط زیست فولاد مبارکه، این شرکت 
در راستای مسئولیت های اجتماعی خود و خلق آینده ای بهتر 
و به عنوان امانت دار آیندگان، اقدامات اســتراتژیک و مؤثری 
در تمام حوزه های محیط زیســت )هــوا، آب، منابع و انرژی، 
پسماند، تنوع زیستی( تعریف و بالغ بر یک میلیارد دلار در این 
زمینه ســرمایه گذاری  کرده است. در حوزه پسماندها، ازجمله 
پسماندهای پلاستیکی، سعی کرده است در مرحله اول تا حد 
امکان اســتفاده از مواد پلاستیکی را کاهش دهد و در صورت 
تولید پسماندهای پلاستیکی، آن را به درستی تفکیک و بازیافت 
کند تا برای کاربردهای مختلف مورد استفاده قرار گیرد. فولاد 
مبارکه پسماندهای خود را در چرخه حیات آن ارزیابی و با رویکرد 

اقتصاد چرخشی مدیریت می کند.
وی خاطرنشان کرد: شعار روز جهانی محیط زیست در سال 
۲۰۲۳، راهکارهایی برای مقابله با آلودگی پلاستیک و ریشه های 
کار اصولی در زمینه حفاظت از محیط زیست در تمام چرخه حیات 
را به ما یادآوری می کند. محیط زیســت شرکت فولاد مبارکه 
همواره تمام ذی نفعان خود شامل آیندگان، جامعه، کارکنان و 
نهادهای قانونی را در نظر دارد و جهت تحقق اهداف خود تلاش 

می کند با پیش بینی، شناسایی و درک نیازها و انتظاراتشان و فراتر 
رفتن از آن ها، همواره ارزش آفرینی کند و تجربه خوشایندی را 
برای ایشان فراهم سازد. این سازمان با ذی نفعان روابطی پایدار 
مبتنی بر گشودگی، شفافیت و احترام متقابل برقرار می کند و 
با پایش مستمر تجربه ها و برداشــت های آن ها، به هرگونه 

بازخوردی، به طور سریع و اثربخش پاسخ می دهد.
 محیط زیست را به عنوان بخشی

 از زندگی روزمره خود در نظر داشته باشیم
کاویانی خاطرنشان کرد: روز جهانی محیط زیست باید به ما 
یادآوری کند تا محیط زیست به عنوان بخشی از زندگی روزمره 
خود در نظر داشته باشیم. باید تعهد خود به پایداری محیط زیستی 
را با کاهش ردپای پلاستیکی و حمایت از کمپین هایی مانند 
BeatPlasticPollution بیشتر نشان دهیم. قطعاً همه 
ما می توانیم تغییراتی را رقم بزنیم و به تضمین آینده ای بهتر 

برای سیاره خود کمک کنیم.
 بسته بندی و پرس

 ۷۰۰ تن پسماند پلاستیکی در سال
مجید غیاثوند، رئیس امور پسماند فولاد مبارکه نیز با اشاره به 
اهمیت کاهش پلاستیک در حفاظت از محیط زیست بیان کرد: 
شرکت فولاد مبارکه در راستای سیاست های زیست محیطی 
خود در بخش پسماند، مدیریت بهینه پسماندها از مرحله تولید 
تا جمع آوری و دفع را یکی از اولویت های اساســی برنامه های 

محیط زیستی خود در نظر گرفته است که در این میان بازیابی 
و بازیافت پســماندهای تولیدی جایگاه ویــژه ای در مدیریت 

پسماندها دارد.
وی ادامه داد: یکی از پسماندهایی که در فولاد مبارکه در کنار 
پسماندهای اصلی از قبیل سرباره تولید می شود، پسماندهای 
پلاستیکی ناشی از بسته بندی مواد، بطری های آب و ظروف 
مواد است. اگرچه حجم این پسماندها در مقایسه با پسماندهای 
تولیدی در طی فرایند تولید فولاد چندان قابل توجه نیست، اما 
شرکت فولاد مبارکه به منظور ممانعت از آلودگی محیط زیست 
و هم راســتا با سیاست های توسعه پایدار، برنامه مدونی جهت 
جمع آوری و آماده ســازی پســماندهای پلاســتیکی خود و 
 انتقال به شــرکت های بازیافت پلاستیک تدوین و اجرا کرده 

است. 
در همین خصوص، واحد امور پسماند فولاد مبارکه با اختصاص 

دو دستگاه پرس و انعقاد قرارداد با پیمانکار دارای مجوز، اقدام به 
جمع آوری، تفکیک، بسته بندی و پرس پسماندهای پلاستیکی 

ازجمله ظروف پت به میزان 7۰۰ تن در سال کرده است.
غیاثوند یکی از مهم ترین مشکلات در مورد بازیافت این گونه 
پسماندها را ناهمگنی و مشکلات موجود در حمل ونقل آن عنوان 
کرد و گفت: در گذشته این پسماندها بدون هیچ گونه آماده سازی 
و به صورت تفکیک نشده و با قیمت حداقلی به خریداران تحویل 
داده می شد، اما در حال حاضر، پس از بررسی های لازم، با نصب 
مکانیسم های مناســب و انتخاب پیمانکار متخصص نسبت 
به تفکیک و پرس پسماندهای پلاستیکی و فروش بهینه و 

به صرفه تر آن ها اقدام شده است.
رئیس امور پسماند فولاد مبارکه در پایان بازاریابی و فروش 
دیگر پسماندهای پلاستیکی از قبیل ظروف و مخازن را از دیگر 

برنامه های شرکت در چارچوب مدیریت پسماند عنوان کرد.

هم زمان با هفته محیط زیست مطرح شد؛

مدیریت بهینه پسماندها یكی از اولویت های 
اساسی محیط زیستی فولاد مباركه

هیأت موضوع قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

آگهــی موضــوع مــاده 3 قانــون و مــاده 13 آییــن نامــه قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت 
ــر رأی شــماره 12000234  ــد ســند رســمی براب ثبتــی و اراضــی و ســاختمان هــای فاق
مــورخ 1402/01/29 هیــأت اول موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک نــکا 
تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقــای رمضــان مهــدوی ســوچلمائی به شــماره ملی 
2090678933 فرزنــد محمــد علــی در ششــدانگ عرصــه و اعیــان یــک بــاب ســاختمان 
بــه مســاحت 152/20 مترمربــع پــلاک 55- اصلــی واقــع در مازنــدران بخــش 18 ثبــت نکا 
بــه کلاســه 413/1401 خریــداری شــده از آقــای غفــار کاظمــی رمدانــی محــرز گردیــده. 
لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود 
تــا در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته 
ــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را  باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی ب
ــخ اعتــراض  ــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاری ب
دادخواســت اعتــراض بــر ثبــت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد بدیهــی اســت 
در صــورت انقضــاء مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند  مالکیــت 
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رشد 40 درصدی خرید تضمینی گندم نسبت به مدت مشابه سال گذشته
تامین امنیت غذایی مردم اولویت کاری دولت و مجلس

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با حضور در 
اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان کرمانشاه 
اظهارداشت: مجلس شورای اسلامی حمایت از 
خودکفایی در تامین گندم مورد نیاز را با جدیت 

دنبال می نماید.
دکتر عبدالرضا مصری؛ نایب رئیس مجلس و نماینده مردم 
شریف استان کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی در بازدید از 
اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان کرمانشاه از نزدیک با 
امکانات و زیرساخت های این اداره کل آشنا شد و در جریان 

نحوه ذخیره سازی گندم و کالاهای اساسی قرار گرفت.
دکتر مصری اظهارداشت: استان کرمانشاه از دیر باز به عنوان 
یکی از قطب های کشــاورزی در کشور شناخته شده است 
و خوشبختانه با همت تلاشگران عرصه کشاورزی در استان 

شاهد تولید گندم با کیفیت در استان هستیم که بنا به گزارشات 
ارائه شــده علاوه بر تامین نیاز داخل استان، بخشی از گندم 
مورد نیاز سایر استان های کشور نیز از محل تولیدات استان 

کرمانشاه تامین می شد.
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به برنامه حمایت 
از تولید داخل استان گفت: به منظور بهره وری بیشتر از منابع 
داخلی و همچنین کاهش نرخ بیکاری در اســتان در جلسه 
ای با حضور مسئولین استانی از ســازمان جهاد کشاورزی 
استان خواسته شد تا طرحی را به عنوان صادرات آرد به خارج 
از اســتان تهیه نمایند تا پس از این شاهد جلوگیری از خام 
فروشی باشیم و گندم مازاد بر نیاز استان را بصورت محصول 
 نهایی یعنی آرد با ارزش افزوده چند برابری ، از استان خارج

 نماییم.

در ادامه این دیدار علی ملکشاهی؛ مدیرکل غله و خدمات 
بازرگانی استان کرمانشاه نیز ضمن قدردانی از حضور دکتر 
مصری در این اداره کل، گزارشی از میزان خرید تضمینی گندم 

و دانه روغنی کلزا در استان ارائه نمود.
ملکشاهی از نوید افزایش تولید و ذخیره سازی گندم در استان 
کرمانشاه نسبت به سنوات گذشته خبرداد و افزود: میزان خرید 
تضمینی گندم از ابتدای فصل برداشت محصول در دهه سوم 

اردیهشت ماه را تا کنون بیش از ۱۱8 هزار تن بوده است .
وی تصریح کرد: با همت گندمکاران گرانقدر هم استانی و 
به لطف بارش های مناسب بهاری امسال تا این تاریخ شاهد 
رشد ۴۰ درصدی خرید تضمینی نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته هستیم.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان کرمانشاه در خصوص 
خرید تضمینی دانه روغنی کلزا نیز اظهارداشــت: از ابتدای 
برداشــت محصول کلزا نیز تا کنون بیش از ۵۶۲ تن از این 
محصول ارزشمند توســط ۲ مرکز خرید تضمینی کلزا در 

مناطق گرمسیری استان خریداری شده است و برنامه ریزی 
لازم جهــت آغاز خرید تضمینی کلزا با راه اندازی ۲۰ مرکز 

خرید تضمینی در سایر مناطق استان صورت پذیرفته است.
این مقام مسئول فصل خرید تضمینی در استان کرمانشاه را تا 
پایان شهریورماه اعلام نمود و افزود: طبق اعلام معاون محترم 
وزیر و مدیر عامل شرکت مادر تخصصی بازرگانی دولتی ایران 
تا کنون ۵۰ درصد کل مطالبات گندمکاران در سراسر کشور 
پرداخت شده است و از آنجا که برداشت خوشه های طلایی 
گندم در استان کرمانشــاه دیرتر از سایر مناطق گرمسیری 
کشــور آغاز شده، سهم استان کرمانشاه کم تر از سهم سایر 
استان های جنوبی می باشد که امیدواریم با تلاش دولت و 
مجلس و سایر دستگاه های ذیربط بزودی تمامی مطالبات 

گندمکاران از طریق بانک عامل پرداخت شود.

ایجاد نخستین ساختمان انرژی مضاعف کشور در اصفهان
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان خبر داد:

اصفهان_محســن راعی: معاون محیط زیست و 
خدمات شهری شــهرداری اصفهان گفت: اولین 
ساختمان انرژی مضاعف کشور با تولید ۱8۰ هزار 
کیلووات ساعت برق به ارزش۳۳۰ میلیون تومان در 
سال، در منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان ایجاد شده 

است
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، مهدی 
بقایی تولید روشنایی با اســتفاده از آینه و عایق بندی حرارتی 
ســاختمان را از ویژگی های مهم این طرح برشمرد و گفت: در 
رده بندی ســاختمان ها از حیث مصرف انرژی، رده نخست به 
ساختمان هایی اختصاص دارد که »دوستدار انرژی« نامیده می 
شــوند و تا حدود ۲۰ درصد از انرژی آنها به صورت پاک تامین 

می شود.

او با بیان اینکه رده دوم شــامل ساختمان های »سبز« است 
که میــزان صرفه جویی را به ۵۰ درصد رســانده انــد، افزود: 
ساختمان های »انرژی صفر« با هم تراز کردن انرژی مصرفی و 
انرژی تولیدی در رده بعدی ساختمان ها قرار دارند و در رده چهارم 
نیز ساختمان های »انرژی مضاعف« قرار دارند که انرژی تولیدی 

شان را به بیش از انرژی مصرفی شان رسانده اند.
ایجاد دو ساختمان »انرژی صفر« در سال های گذشته

معاون محیط زیســت و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه شهرداری اصفهان از سال ۱۳9۱ نسبت به ایجاد 
ســاختمان انرژی صفر اقدام کرد، گفت: در آن زمان شــرکتی 
از کشــور آلمان این طرح را ارایه داد تا به صورت آزمایشــی در 
ساختمان خدمات شهری منطقه ۱۳ اجرا شود اما طرح به سرانجام 
نرسید تا اینکه در دوره مدیریت شهری پیشین، ساختمان خدمات 

شهری منطقه 8 به انرژی صفر رسید.
او با بیان اینکه در حال حاضر این طرح به صورت کامل تر در 
ساختمان خدمات شهری منطقه ۱۳ اجرا شده است، اظهار کرد: 
در این ســاختمان که در رده ساختمان های »انرژی مضاعف« 
قرار دارد، شیشــه ها به صورت ســه جداره طراحی شده و بین 
همه شیشــه ها یک فضای خالی وجود دارد که منجر به ایجاد 
فضای گلخانه ای در ساختمان می شــود و هدررفت انرژی را 
تقریبا به صفر می رســاند.او ادامه داد: استفاده از مصالح عایق، 
استفاده از لامپ های کم مصرف، تنظیم دقیق رادیاتورها و سایر 
بخش های مرتبط با مصرف برق از دیگر اقداماتی است که در 

این ساختمان انجام شده است.
تولید ۱8۰ هزار کیلووات ساعت برق در سال

بقایــی با بیان اینکه دیماند )میزان برق مورد نیاز تاسیســات 

ساختمانی( در ســاختمان خدمات شهری منطقه ۱۳ از ۲۵ به 
۱8 کیلووات تقلیل یافته اســت، اضافه کرد: با نصب پنل های 
خورشــیدی بر روی بام ساختمان و سقف سایه بانی که برای 
خودروها تعبیه شده است، موفق شــدیم به ۱۰ کیلووات برق 
تولیدی این ساختمان، ۵۵ کیلووات دیگر هم اضافه کنیم و میزان 
آن را به ۶۵ کیلووات برسانیم. او تاکید کرد: در این ساختمان 7۰ 
هزار کیلووات ساعت برق در سال صرفه جویی می شود و تولید 

برق در آن به ۱8۰ هزار کیلووات ساعت در سال رسیده است.
بقایی با اشــاره به هزینه های مورد نیاز برای تامین تاسیسات 
تولید انرژی پاک در این ساختمان خاطرنشان کرد: بالغ بر یک 
میلیارد و 9۵۰ میلیون تومان برای پنل های خورشیدی و حدود 
۴۰۰ میلیون تومان برای بهینه سازی این ساختمان هزینه شده 
اســت که جمعا به هزینه ای در حدود ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 

تومان می رسد. همچنین درآمد سالیانه از طریق تولید برق در این 
ساختمان بالغ بر ۳۳۰ میلیون تومان است که با کسر هزینه های 
صرف شده به سودی بالغ بر ۲۲۰ میلیون تومان می رسیم.معاون 
محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان، مشارکت با 
شرکت های دانش بنیان را از ویژگی های بارز این طرح دانست 
و گفت: یکی از نکات قابل توجه در ساختمان انرژی مضاعف 
منطقه ۱۳، اســتفاده از یک لوستر ویژه است که از طریق یک 
آیینه و بدون استفاده از انرژی برق، نور را به سایر نقاط ساختمان 
منعکس می کند.او ادامه داد: این طرح از سوی یک شرکت دانش 
بنیان جوان ارایه و به صورت آزمایشی در این ساختمان اجرا شده 
است.بقایی خاطرنشان کرد: ساختمان انرژی مضاعف منطقه ۱۳ 
برای نخستین بار در کشور در شهر اصفهان اجرا شده و قابلیت آن 

را دارد که به عنوان الگویی برای سایر شهرها ارایه شود.

مدیر دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شــرکت آب و فاضلاب استان گلستان 
گفت : در راستای طرح تکریم ارباب رجوع مهندس رحیمی ، سرپرست شرکت با هم 

استانی های فهیم به صورت حضوری دیدار کرد . 
ولی ا... ســاور با اعلام این خبر افزود :  با عنایت به اینکه برقراری ارتباط دو ســویه بین دولتمردان و 
مردم، جزیی از حقوق متقابل بین آنهاســت و بی تردید رسالت تمام دستگاه های اجرایی پاسخگویی به 
مطالبات مردم است در همین راستا سیاست های دولت و به منظور تسهیل و تسریع در دریافت و پیگیری 
درخواست ها و مشکلات مردمی، همچنین جهت افزایش مسئولیت پذیری، اعتماد عمومی، سلامت اداری، 
صیانت از حقوق و جلب رضایتمندی مردم دیدار چهره به چهره سرپرست شرکت آب و فاضلاب استان 
 گلستان در روزهای سه شنبه هر هفته به منظور ارج نهادن به حقوق شهروندی و تکریم ارباب رجوع برگزار 

می گردد . 
مدیر دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شــرکت آب و فاضلاب اســتان گلستان نتیجه و بازتاب 
این گونه جلســات را بســیار مثبت ارزیابی نمود و اظهار امیدواری کرد : دیدارهای مردمی سرپرســت 
شــرکت آب و فاضلاب به منظور رفع مشکلات به صورت مستقیم سه شنبه های هر هفته در راستای 
شــناخت مستقیم از مشکلات مردم و موجب آشنایی بیشتر با نیازها و مطالبات مراجعان به این شرکت 
 برگزار می گردد و دســتور پیگیری و رفع مشــکلات مردم فهیم استان از سوی سرپرست شرکت صادر 

می گردد .

دیدار چهره به چهره سرپرست شرکت 
آب و فاضلاب استان گلستان با مردم

انسیه شاه حسینی و سیدسعید سیدزاده، کارگردان و تهیه کننده فیلم در دست ساخت 
»دســت ناپیدا« در حوزه دفاع مقدس با حضور در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

خوزستان با مدیر این اداره کل دیدار کردند.
شاه حسینی در این دیدار اظهار کرد: دست ناپیدا روایت زندگی زنانی است که زمان جنگ در کارون لباس 
می شستند. این فیلم روایتگر زندگی زنی است که ۲۰۰ فانوسقه خونین روی دوش دارد و همه را در آب 
کارون شسته و آنها را به جبهه می فرستد.وی با بیان اینکه مقام معظم رهبری فرمودند که ساخت این فیلم 
را شروع کنید ادامه داد: مهمترین لوکشین ما در حاشیه رودکارون و همان محل ستاد پشتیبانی کارون در 
زمان جنگ است. آنجا سوله هایی بوده که ما در حال بازسازی آن هستیم.کارگردان فیلم سینمایی دل نمک 
خاطر نشان کرد: بازیگران این فیلم عمدتا از آدم های منطقه هستند و تلاش می کنیم که بازیگران ترکیبی 
از بازیگران شناخته شده و غیرچهره باشند.در ادامه حجت الاسلام والمسلمین رضا کلاه کج اظهار کرد: در 
شورای فرهنگ عمومی استان بحث ساخت  فیلم »دست ناپیدا« در خوزستان مطرح گردید و قرار بر این شد 
که این فیلم حمایت شود.وی با بیان اینکه خوزستان متعلق به همه مردم ایران است تصریح کرد: همانطور 
که بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی فرمودند که »خوزستان دین خود را ادا کرد« وقت آن است که دین ها به 
خوزستان ادا شود، این انقلاب هرچه دارد به برکت خون شهدا است.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
خوزستان از حمایت این اداره کل از ساخت فیلم سینمایی »دست ناپیدا« خبر داد و گفت: ساخت این فیلم 

به فرمان مقام معظم رهبری است باید تلاش کنیم به نحو احسن انجام شود.

دیدار عوامل فیلم »دست ناپیدا« با مدیر 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان

یزد- صادقی مقدم- مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان یزد در نشست خبری 
کارگروه مد و لباس استان که با حضور صادقیان مدیرکل صمت استان ، حسینی مطلق 
مدیرکل دفترامورزنان وخانواده استانداری یزد،میرجلیلی دبیرکارگروه مد و لباس و اهالی 
فرهنگ و هنر در سالن همایش اداره کل برگزار شد، گفت: در سال گذشته دو میلیارد 

تومان تسهیلات تبصره ۱۶ به طراحان حوزه مد و لباس استان پرداخت شده است.
احسان عابدی با بیان این که نمایشگاه مد و لباس به مدت سه روز از ۲۴ خردادماه در مجتمع تجاری ستاره 
یزد برگزار می شود، افزود: در این دوره نمایشگاه بیش از ۶۵ تولید کننده پوشاک اجتماعی بانوان از ۱۲ استان 

کشور مشارکت دارند.
عابدی بابیان این که طرح زیســت عفیفیانه در سال ۱۴۰۰ به استانها ابلاغ شده و براساس آن، استان ها 
موظف به تسهیل عرضه پوشاک عفیفانه هستند که از سیاست های کارگروه مد و لباس استان نیز هست و 
برگزاری این نمایشگاه نیز در همین راستاست.وی یکی از دغدغه های حوزه مد و لباس را علاوه بر تهیه و 
عرضه پوشاک عفیفانه، طراحی در این حوزه خواند و با اشاره به فعالیت ۱۰ موسسه مد و لباس در استان یزد، 
گفت: در سال گذشته دو میلیارد تومان تسهیلات تبصره ۱۶ به طراحان این بخش در استان اعطا شده است.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان یزد از تدوین شاخص های نظارت بر عرضه پوشاک اجتماعی 
و ابلاغ آن به مراجع مســئول در ســطح کشور، خاطرنشان کرد: البته از ســال گذشته ایجاد بازارچه ها و 

فروشگاه هایی در سطح شهر برای عرضه پوشاک ایرانی اسلامی و  عفیفانه درحال پیگیری است.

سال گذشته دو میلیارد تومان تسهیلات 
به طراحان مدولباس پرداخت شد
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